
 

 

 

Gabriela Michálková – McMunn constructions, Sligo, Irsko 

 

Díky programu Erasmus+, se kterým spolupracuje naše škola 

Obchodní akademie Prostějov, jsem měla možnost strávit 4 týdny 

ve firmě McMunn constructions v irském Sligu. 

McMunn cconstructions je stavební firma kousek od centra 

města. Pracuje zde spousta dělníků a pár kancelářských 

pracovníků. Mně si pod křídla vzala účetní Helen, která byla 

velmi milá. 

Zadávala jsem faktury do účetního programu, zakládala papírové 

faktury do šanonů, skartovala nepotřebné dokumenty, skenovala účtenky, procházela šanony, 

zda jsou v nich všechny faktury, a razítkovala faktury datem zaplacení. Naučila jsem se 

pracovat v programu Surf accounts a se systém zadávání faktur. 

Získala jsem nové přátele a sblížila jsem se se svými spolužáky. 

Zlepšila jsem si angličtinu a poznala jinou zemi, než je Česká 

republika. 

Pracovní prostředí bylo místy špinavé kvůli dělníkům, kteří tam 

často procházeli, ale jinak velmi příjemné. Všichni na mě byli 

moc milí, dokonce se mě i šéf ptal, jak se řekne česky ahoj a pak 

mě tak pozdravil.  

Naše ubytování bylo přímo parádní. Já, Tereza Kylarová a 

Pavlína Polcrová jsme bydlely na farmě asi 20 km od Sliga. Měly jsme úžasnou rodinu, 

manželé se čtyřmi dětmi. Nejstaršímu chlapci bylo 11 let, prostřednímu 6 a nejmladším 

dvojčatům 1 rok. Večery jsme trávily hraním her s dětmi nebo koukáním na Harryho Pottera. 

Stravování bylo taky skvělé, maminka byla výborná kuchařka a k večeři jsme mívali 

delikatesy jako domácí lasagne nebo burgery. 



 

Ve volném čase jsme zkoumali město nebo trávili čas s kluky z erasmácké skupiny z Itálie, se 

kterými jsme se spřátelili. Na 

výletech jsme byli například 

v Lissadel house, v Dublinu a 

v Galway. Všechny výlety byly 

moc fajn a užili jsme si je.  

Z grantu EU jsem měla hrazené 

ubytování, stravování, dopravu, 

kapesné i letenky. 

Před odjezdem na stáž jsem 

chodila na jazykové kurzy, kde 

nás paní učitelka připravovala na komunikaci v cizí zemi. 

Stáž hodnotím jako velmi pozitivní zkušenost a jsem ráda, že jsem ji mohla absolvovat. 

Přinesla mi spoustu zážitků, zkušeností, radostí a přátel.  

Mým největším úspěchem asi byla moje angličtina, kterou jsem si hlavně přátelstvím 

s italskými chlapci zlepšila. Vzhledem k tomu, že my neumíme italsky a oni zase česky, 

mluvili jsme spolu pouze anglicky. 

 


